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Dank

We doen ons best. Ik spreek na 11 wr EE NZa hebben we net gesproken.
Zal ook ActiZ betrekken. DPG via jou toch? Financién... ik ga na wie we daarvoor moeten hebben.

Ik probeer vanmiddag communicatiestuk op te zetten, ik denk aan een kortere versie van procesbeschrijving ZN.

@minvws.nl]

Verzonden: dinsdag 7 april 2020 09:22

51.20

5.1.2e

Onderwerp: financiering capaciteit buiten het ziekenhuis

Beste collega’s

Gisterenavond had de minister een call met de directeuren publieke gezondheid van de GGD-regio’s
Het beeld is dat ze allemaal hard werken om de opdracht uit te voeren en bestaande samenwerkingen en codrdinatie te

verstevigen in de regio en extra capaciteit te realiseren. Dat is echt bewonderenswaardig.

De DPG die belast is met de financiering ([IIIEEEI) o=f wel 2an dat nog niet alles met zorgverzekeraars goed
geregeld is en dat op een aantal onderdelen echt landelijke afspraken en heldere communicatie daarover nodig zijn. Naast de

onderwerpen die in het memo zijn opgenomen (extra locaties, de geleverde zorg, codrdinatiepunten) gaat het ook om kosten

voor het inrichten van de locatie ("projectkosten”).

De DPG-en zien financiering van beschikbaarheid (risico leegstand) als heikel punt.
[gd

erkende en legde verbinding met goede

prognoses per regio wat nodig is. Daar werkt het LOT-c aan en die komen volgende week.

Ander punt dat aan de orde kwam was de participatie van gemeenten (verdunningsopgave daklozen; respijtzorg etc). Hoe

daarmee om te gaan. (NB: volgens mij moeten we in de communicatie een haakje opnemen dat gemeenten mee kunnen doen,
maar apart afspraken maken: verzekeraars hoeven dit niet te betalen).

Verder nog aantal praktische punten: je werkt met een hoofdaannemer, met diverse aanbieders, hoe liggen dan

verantwoordelijkheden? Hoe verreken je kosten aan de achterkant etc.

Belangrijkste punt is de HAAST!

Een aantal DPG-en (waaronder Utrecht) gaven aan dat ze in een vergevorderd stadium zijn om aanvullend capaciteit te

realiseren, maar dat dit een showstopper is. We moeten dus echt zo snel mogelijk helderheid geven. Ik hebBERET cozrom

gevraagd de mogelijkheden van versnelling te bezien. Als we eerder dan woensdag einde dag kunnen communiceren zou dat

goud zijn!

Verder belang van afstemming. Naast ZN (gezamenlijk stuk), Nza, ZINL ook Actiz en de DPG-en (via 5.120 } BEgmerkte
terecht op dat ook Financien even de kans moet krijgen te kijken.

Ik weet, ik vraag veel, maar it's for a good cause...


